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>  

Verzonden: dinsdag 9 januari 2024 14:03 

Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 

Onderwerp: Uitnodiging stadsronde Regionaal Beleidskader Afval en Grondstoffen 

 

Geachte heer Verdellen, 

  

Dank voor uw uitnodiging maar wegens een griep kan ik vanmiddag helaas niet aanwezig zijn. 

 

Wel heb ik mijn inbreng in het kort hieronder weergegeven. 

 

Zeker ben ik benieuwd naar het resultaat van deze Stadsronde. 

 

Veel succes en graag tot een volgende ronde, 

 

  
 

 

  

Bijlage 1: Thema’s Stadsronde Regionaal Beleidskader Afval en Grondstoffen  
  

  
1. Inzameling aan huis en via milieuperrons 

We bespreken zaken zoals hoe vaak het afval wordt opgehaald, welke soorten afval er 

worden ingezameld en mogelijke manieren om de dienstverlening te verbeteren. Ook 

zullen we kijken naar de ervaringen van de inwoners en beoordelen of er behoefte is aan 

veranderingen in het huidige proces. 

Voor een studentenstad als Maastricht behoort huisvuil en GFT elke week opgehaald te 

worden. Onbegrijpelijk dat voor huisvuil dit veranderd is van éénmaal per week naar 

éénmaal in de twee weken.                         

Vaak is duidelijk te zien dat in veel aangeboden zakken ook drankencartons, plastic 

flessen en glaswerk zitten, dus de aanbieder weet niet wat wel en niet er in mag of is lui. 

Ook zijn er bewoners die naast de huisvuilzakken ander vuil erbij zetten, ook hier is 

handhaven gewenst. Daar ligt voor handhaving een duidelijke rol.   
Milieuparken 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl


Dit thema richt zich op hoe functioneel en toegankelijk de milieuparken zijn. We willen 

onderzoeken of ze voldoen aan de behoeften van de inwoners, of er genoeg 

voorzieningen zijn voor verschillende soorten afval en hoe we de milieuparken 

efficiënter kunnen maken. Daarnaast horen we ook graag hoe inwoners de huidige 

milieuparken ervaren. 

M.i. functioneren de millieuparken redelijk. 

2. Communicatie 

We gaan het gesprek aan over de effectiviteit van de huidige communicatiemiddelen in 

het afvalbeleid. Denk hierbij aan websites, sociale media en informatiecampagnes. Zijn 

de inwoners goed geïnformeerd over de regels en mogelijkheden? Is er ruimte voor 

verbetering van de communicatie om meer betrokkenheid te krijgen?  

In alle studentenhuizen/appartementen een instructiekaart in Nederlands en Engels 

ophangen. 

                                 
3. Handhaving 

Handhaving van het afvalbeleid is essentieel voor een goede uitvoering. We bespreken 

de naleving van de regels en bekijken of er verbeteringen nodig zijn in het 

handhavingsproces. Zijn boetes effectief? Zijn er specifieke gebieden waar meer 

aandacht aan handhaving moet worden besteed?  
Handhaving zou meer adequaat op de probleemmatiek meten inspringen, haal 

handhavers weg bij parkeercontrole. Bij constatering van zakken voor de deur niet op de 

juiste dag, moet handhaving direct aanbellen en bij tweede maal boete, want ja boetes 

zijn effectief. Handhaving moet meer aandacht besteden aan de binnenstad en Wyck, 

daar wonen zeer veel studenten/kamerbewoners. De binnenstad is de economische 

trekpleister voor het toerisme, biedt culturele beleving voor bezoekers en is niet alleen 

de campus van de universiteit. De binnenstad is er zeker ook voor het normale 

dagelijkse woongenot van de bewoners.                                    Als handhaving niet 

serieus en consequent wordt uitgevoerd verliest de burger het vertrouwen in het bestuur 

en wendt zich af van de politiek. 

      

4. Afvalpreventie en Circulaire economie 

Het bevorderen van een circulaire economie is een doel voor de lange termijn. We zijn 

benieuwd of er nieuwe ideeën of projecten zijn die kunnen helpen bij een meer circulaire 

aanpak van afvalbeheer. Daarnaast horen we ook graag hoe we bewoners en bedrijven 

kunnen aanmoedigen om deel te nemen aan deze initiatieven.  

Een meer circulaire economie zou geweldig zijn maar dan landelijk. Wel zou de 

gemeente Maastricht kunnen starten met een stadsbrede campagne over hergebruik etc 

zoals indertijd het helaas ter ziele gegane Sjiek en Sjoen. 

  

 

 

 


